

## HUMAN RIGHTS ADJUDICATION PANEL

**IN THE MATTER OF:** A complaint by Nicholas Wagstaff v. Green Drop Lawns Ltd, alleging a breach of section 14 of *The Human Rights Code*;

**AND IN THE MATTER OF:** *The Human Rights Code*, C.C.S.M., Chapter H175, as amended.

### NOTICE OF PUBLIC HEARING

TAKE NOTICE that a hearing of this complaint alleging a breach of section 14 of *The Human Rights Code* with respect to discrimination in employment based on disability, will take place on August 3, 2023 at Thompson Dorfman Sweatman LLP, located on the 17<sup>th</sup> floor of 242 Hargrave Street in Winnipeg, Manitoba. The hearing will commence at 9:30 a.m.

Robert Olson  
**Adjudicator**

## TRIBUNAL D'ARBITRAGE DES DROITS DE LA PERSONNE

**DANS L'AFFAIRE D' :** Une plainte par Nicholas Wagstaff contre Green Drop Lawns Ltd. alléguant un manquement à l'article 14 du *Code des droits de la personne*;

**ET RELATIVEMENT AU :** *Code des droits de la personne*, c. H175 de la C.P.L.M., tel que modifié.

### **AVIS D'AUDIENCE**

SACHEZ qu'il y aura une audience de cette plainte alléguant une violation de l'article 14 du *Code des droits de la personne* en ce qui concerne la discrimination au travail fondée sur l'incapacité, le 3 août 2023 à Thompson Dorfman Sweatman LLP, situé au 17e étage du 242, rue Hargrave à Winnipeg, Manitoba. L'audience commencera à 9h30.

Robert Olson  
**Arbitre**